
P r o t o k ó l  n r X K V ] , T . / 9 2

z sesJi Rady MleJskieJ w JqdrzeJowle odbyteJ w dnj.u 22 naia 1992 roku

o god.z.g-teJ w sali Urzqdu Re¡onowego w Jqdrzejowie.

Ad.1 . Wzewodniczqcy Rady MieJskieJ T.Lato otworzyl obrady

XXVII sesJi Rady MieJskteJ.stwlerdzl?r2e na stan 28 radnych obecnych

jest  22 radnychrco stanowi 78)T %.

Jest to quorum prahromocne do podeJmowania uchwal.

Przer*odnícz1cy Rady powlta| przybylych na sesjq radnychrgoéci zapro-

szonych I przYbYtrYch na sesJq.

ilad.ny St.Barariskl wnosi zastrze|enie do pkt 5 proponowanego porzqdku

obradr2e uchwala w teJ sprawie zostala Ju2 podJqta.

Burmlstrz vtryJa6nla radnemur2e uchwal.a w sprawie formy organizacyjnej

dla dzialalnoécl  bytrego Zakladu Energetyki  CieplneJ w Jqdrzejowie

n ie  zos ta la  podJqta  1  mus i  to  byó  dokonane na  dz lsLe jszeJ  ses j i .

Radny W.Kuémlerz wnoslraby sprawy nlezatatwione na poprzednieJ sesJJ'

byly uJmowane w porzgdku obrad w plerwszeJ kolejnoÉcl .ProponuJe

p:r.t 13 przenleÉó jako pkt 5rnatomiast pkt 5 proponowanego porzqdku

obrad rozpatrzyé jako pkt 1t.

Za v¡nLoskiem glosowalo 1O radnych¡5 wstrzymatro sie od glosu.

Burmistrz prosl l  o uJqcfe do porzqdku obrad pkt : t tPsdJqcie uchwa?y

w sprawle uchwalenia planu flnansowo-Tzeczowego MieJsko-Gminnego

Funduszu Soc ja lnego Wsi na 1992 r . t l

Sprawa ta wynikla poniqdzy dnlem Wznaczenla termlnu sesJi a dniem

dzls le jszyrs.Przedstawiciele wsi  maJq obowlqzek wypowledzenia s lE

1 takie posledzenie s lQ odbylorsprawa byta tak2e anal izowana p?zez

KomisJe Rady.

Przewodnlczqcy Rady proponowal rozpatrzyé tq sprawq w pkt.

t rVlol-ne wnlosklrr .

Wniosek zostal  przyJety 12 gtrosamlrprzy 1 glosie przeciw I  2 glosach

wstrzymuJqcych siQ.

Proponowany porzqdek obrad z uwzglqdnleniem zgloszonych wniosków

zostal  przyJety 14 gtosaml przy 1 glosle htstrzymuJqcym slq.

Porzqdek obrad:

1 .  Otwarcie sesJlrstwierdzenie quorunrprzyJqcle porzqdku obrad.

2.Usprawledl iwlenle radnych nieobecnych na sesj i  w dniu 29.04.br.

, .PrzyJqcle protokólu z pop"zedniej  sesj i .

4.Powotanle sekretarza obrad.

!.Pod.Jqcie uchwaly w sprawle podwy2szenfa poborów dla Burmistrza.

6.fnfonnacJa o podjqtych pracach dotyczqcych zmi.any formy organiza-

cyJneJ MPK-wniosek Rady MieJskleJ.

/.Podjqcie uchwaly w sprawie dofinansowanla l inil MPK nr 5 celem

dowozú dziecl d.o szkotry w Rakowie.
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8. fnformacJa o dzlalalnoécl Sejmlku Samorzqdowego Województwa

Kie leck lego.

9.Podwy2ka cen wody w gnlnfe.

lO.Potqczenie Przedszkol l  nr  2 i  5 i  l ikhr idacJa Przedszkola nr 1.

l l .hobLeury bezrobocia i  opieki  spotreczneJ na terenie Gmlny.

12.Oplnia Rady na temat stawek dzier2awnyeh za terenyrna których

usytuowane sq kloski handlowe.

15.Wybór formy organizacyjneJ dla dzialalnoécl bytrego Zakladu

Energetyki  CleplneJ w JvdrzeJowle.

l4.fnforrnacJa o pracy Zarzqdu lt{leJskiego miqdzy sesjanf .

l5. InformacJa o real izacJi  uchwat podJqtych na poprzedniej  sesJi .

l5.Zapytanla 1 wolne wnioski
-podJqcie uchwaly w sprawie uchwalenia planu finansowo-rzeczot¡/ego

l4lejsko-Gminnego Fund.uszu SocJalnego Wsi na 1992 rok.

lT.Zamkniqcte obrad.

Ad.z.  Rada jednogloénle usprawiedl iwl la nieobecnoÉó radnych:

Andrze Ja Hatnego, Wo jc 1 echa Ka1 in1.na, Bernad.ety Koc i szewskie j - lfusi atr,

Mleczyslawa KoniuszarLudwika MaksalonarWieslawa Poczqtego,

?adeusza Lato na sesJl  w dniu 29 kwletnia br.

Ad.J. Rada 12 glosaml przy 3 gtrosach wstrzymuJqcych siq
przyJQla  pro tokó l  z  poprzedn le j  sesJ i .

Ad.4. Rada Jednogloén1e na sekretarza obrad powolala radnego

Gustawa Leksg.

Ad.5 .  Wiceprzewodn iczqcy  Rady G.S iewiorek  odczy ta l  p ismo

Kola Terenowego Porozumienie Centrum w Jqdrzejowle skierowanego do

Przewodniczqcego Rady Mlejskiej  w J9drzeJowie wyraZajqce protest

przeciw podwy2kom diet radnym 1 poborów pracowników Urzqdu Mi.ejskiegc

Radny W.KuÉnierzt t reéó pisrna przyjql iÉmy do wiadomoéclra1e Rada ma

decydowaó sama o  sob ie .
Radny W.Poczqty pyta kto wystqpil o podwy2kq poborów dla Burnistrza,

Radna B.Rogulska podtrzymuje wniosek w imienlu Kornis j i  Bud2etu,

Gospodarki  I  I ' i ienia i  przedstawia propozycjq 11.640.O00 z1 brut to.
Radna D.Kiwlorska odczytuje Radzle opiniq prawnq na temat podwyZek

wvnagrodzeú dla pracoumików z wyboru zan.ieszczonE we Wspólnocie 21.
!adny W.Poczety prosi o umotywowanle podwy2kl poborów dla Burnistrza.
Radna D.Kiwior"ska:wszyscy pracownicy Urzqdu MieJskiego dostaLl  pod-

wy2ki  t rudnoraby Burmistrzowl nie podwy2szono poborów.
Radny l i l .Poczqty:  n ie jestem przeci .wny podwy2szce wynagrodzenia dla
Burmis t rzarchcq po  pros tu  znaé ;e i  uzasadn ien ie .
Zastqpca. Burmistrza podaje przyklady rvysokoécl  poborów w innych
zakladach i  fnstytucjach na terenie gminy.
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?adny W.Poczety: to co Zastqpca Burmlstrza czytal  n ie ma nlc wspólnegr

z wysokoÉclq poborów naszego Burmistrza.

R.adny J.Krzanowskl prosit o polnformowanie w JakieJ wysokoéci pracohr.

nicy Urzqdu miel i  podwy2k1.

Radna E.Podsiadla:dzlwi  rnnier2e porównuje s iq pobory Burmistrza

z poborami pracownlków Urzqdu.Nle ma co porównywaó pracy Burmistrza

i pracy pracowników Urzqdu,anl poborów klerowników lnnych zakladów

na terenle naszej  grniny.

Po przeprowadzeniu dyskusjl Rada przystqpuJe do glosowania wariantów

wynagrodzenia d1a Burmlstrza:

I  war iant  -11.640.00O zZ -wnioksek KomisJi  Bud2eturGospodarki  i  Mi f i i ,

I lwarfant -  8.480.O0O zl  -wniosek radneJ D.Kiwiorskiej  zgloszony na

poprzedn leJ  sesJ i

/sq to proponowane pobory brutto/.

Za podwy2szenj .em poborów do kwoty 11.640.000 z1 brut to glosowalo

12 radnychrprzeclw glosowato J radnych ,1 radny wstrzymal s lQ od
g losu .

Uchwala nr XXVff/148/92 w sprawie podwy2szenia wynagrodzenia

Burmlstrzowj. Mlasta JqdrzeJowa w zal4czenlu do protokólu.

Ad.6. fnformacJq o podjqtych pracach dotyczqcych zmiany formy

organizacyjnej MPK przedstawll Radzie radca prawny Urzqdu $ifejskiego

M. GaJewskf .
TnformacJq przyJEto do zatwierdzajqceJ wladomoéci .Zmiany formy

organlzacyjneJ MPK dokona Rada na svroim kolejnym posiedzenlu.

4d.7. ReferuJe Skarbnik GmJ.ny.

W dyskusJ i  g los  zabra l i ;

Radna B.Koclszeuska- l fusia} zwrócl ta s iq z zapytaniem i le wynosi

pensJa kierownika t , :PKr stysz€ od spotreczeistwarrnówi la radnar2e

k ie rown ik  ta rab ia  8  n ln  z l ra  k ie rowcy ty lko  1 .J00 tys . i t r t  da lszeJ

wypowledzi  okreÉ1i. la organizacjq pracyMPK jako z\4.Srodki  na dowóz

dzlect powfnny byó wygospodarowane przez MPK.
Przewodniczqey Rad.y poinformowa?r2e KomisJa Rewi zyJna zbada dzlatr.al-

noéó MPK i na przysz?ej sesJi przeka?e radnym lnformacJq w tej

sprawi  e .

R.adny W.KuÉrnlerz pyta ¡azy obecnie przedmlotowy autobus kursuje

d o w o 2 a c  d z i e c i .

Skarbnfk : tak  kursuJe.

Radna G.Pelka Jest zdaniaríe dziecÍ  do szko?y muszq byó dowo2one,

ur,'aZa ,2? sprawa jest sluszna.Kwota na ten cel przeznaezona zostanLe

z rezerwy br-rd2etoweJ dl-a wsi.
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Burmi strz wyJaÉni a.r |e celen przedmiotowej uch$taly jest  zapewnienle

dpwozu dzlecl  z Podlaszcza do Rakowa i  rozstrzygnfqcie te j  sprawy

powinno nas tqp ló  dz is iaJ .
Rad.na B.Koci .szewska- l fuslatr : rok mlnql  od czasu kledy Komisja Zdrowlat

0piekl SpoZeczneJ i Ochrony Srodowlska wnioskowala o uruchomienie

autobusu do Jaslonny.Pan Nawrot byl u mnle 1 oÉruiadczyTrLe Jest
r¡o2l lwe uruchomienle taklego kursu.Czy tego Rada nie pamiqta ?

R.ada 19 g?osamf p"zy 2 glosach wstrzyrnuJqcych siq podJqla uchwalq

nr XXVff /149/92 w sprawle zmian w budáecie rniasta i gmJ.ny na 1992 rok

,/uchwala nr XXVIr/149/92 w zaT4ezeniu do protokólu/.

Ad.8.  InformacjE o dzlalalnoÉci  Sejralku ¡aroorzqdowego

WoJewództwa Kieleckiego przedstawi la Radzie radna D.Klwlorska -

-delegat Sejniku Samorzqdowego.

!r ' dyskus j l glos zabrall ¡

Radna B.Koclsze¡vska-Musial  pyta czy by?a mov¡a na posiedzeniu

SeJniku Sanorzqdowego na temat br"rdowy szko?y w Skroniowj-e.Finagowanle

teJ inwestycj i  przez bamorzqd jest  d.u2e.

Radna D.Kiwlorska :SeJmik w szezególach n1e zaJmowal s lq sprawaml.

Burmistrz:pytanie do paústwa uczestniczqcych w Sejmikurpadlo

z r :et  minlstra SteLrnachowskiBBor2e takie gmlny,  jak:  Busko i  Jqdrze-

jów najmnlej 7o2q na sprawy lnwestycJl oÉwi.atora4ych.

Czy paústwo wymieni l iécfe sumy jakle grnina przeznaczy?.a na ten cel .

Rad.ny A.Ciesielski  skierowal pytani"e do p. l ' faksalona /nawiqzuJqc do

wystqpienia radnej  D.Kiwiorskiej  f  rd laczego nie mo2na rozbudowywaó

szkoly w I'hlchowie pomlmor2e jest tak du2e zaanga?owanle spoleczeú-

s t w a .
Radna B.Kociszev¡ska-Musiatr: 4 m1n z!. przeznaczyla Rada na przedszkola

na 26 mln z l  calego budZetu gmlnyrto duZa suma.

R.adny L. l4aksalon:uczestniczylem w tym spotkaniu jako goÉó zaproszony

bez prawa glosu.Rzeczywi,écie z ust  kuratora padlo stwierdzenJ.er2e

gmina JgdrzeJów Jest Jednq z gmln najmniej  f inansuJqeq lnwestycje

wlasne.Je2e l i  chodz l  o  nn le rn ie  zgadzam s le  z  umÍeszczen iem naszeJ

gmlny w tej  grupie ,Je2e11 chodzi  o rok ubieglyrnatomiast  w tym roku

faktycznie nle ma plenlqdzy na inwestycJe nie bqdqce inwestycJanf

wlasnynl  gminy.Zwraca slq z zapytanieur do p.radnego G.Leksy azy jest

w stanle zToLyé sprawozdanie z wyników prac kornlsji powolanei do

zbadanla sprawy szkoly w SkronLowie.
Burnistrz:  wynlk l  pracy komisj i  w ka2deJ chwl l l  mogq przedstawié

Radz le .

InforrnacJa o dziatalnOÉcl Sejmiku Sarnorzqdowego Województwa Kieleckle
-go zostbla przyJeta do zatwlerdzaJqceJ wladornoécl .
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Ad.9. Sprawq proponowanej podwy2kl za doprowadzanie wody

i odgowadzanie Écleków zreferowal K.Sajtyna Ki.erownik Zakladu

Wodociqgów i  Kanal izacj i  przy Urzqdzie lv l ie jskln w JqdrzeJowie .

Polnformowal Radq, 2e propozycJe jakie p?zedlo¿yl Zarzqdowi l"l iejskiernu

zostaly rozpat?zone przez wszystkle homisJe Radyrktóre chcialy zapoz-

naó slq z proponowanyrnl podwyákanl,

I r iówft  o lokal lzacJi  uJeó wodnych.StwlerdzíLr2e woda nie Jest  oszczQ-

d.zana.Jej zu|ycle przekracza niekledy 1OO % mo2liwoÉci wydobycla

wod.y.Ludzie kradnq wodq w nlesamorritych i loéciach szczególnie na

terenie wlejskim.Mówi l  o kosztash eksploatacJi  wody 1 kosztach

oczyszczan].a, a tak2e o konleczno6cL przeprCIwadzenia remontów.

liówil o codziennym badaniu wody ptzez wewnqtrzne laboratorium.

Radna B.Kociszewska-Musial  zwróc1tra s iQ z zapytanlen i le jest

w planie nowych uJgó wodnych i gdzie te ujqcla bqdq zlokallzohtane.

Kierownik K.Saj tyna:planuje s iq uruchomlenie odwlertu nr 2 i  nr  B

wzdluZ drogi Sudól w kierunku zachodnirn.

M.Konleczyr iski  -prezes SD :  naLe2al ,oby s iq zastanowió ,ab} wszystkie

zbiornik l  Jakie j .stniejq na naszyln terenie napelnió wodq jako

zb io rn lk i  ma le j  re tencJ l .
prosi l  tak¿e o napelnlenie stawów bqdqcych jego wlasnoÉciqrt lunaezEc

tymr2e napelnienie wodq tych stawów powoduje utrzymanie wysokiego

pozlomu wody w studniach na Plaskach.
Kadny L.Maksalon zglasza wniosek formalny w lmieniu Komisi i  Oéwiatyt

Kul tury 1 SporturabY !  l  rpkt  1 projektu uchwa?y poszerzyó o placówk1

kultury I sportu.
Radny K.Grabowski pyta cey opinia z:wl4zków zawodowych w przedmioto-

we j  sprawie  jes t  na  p iÉmie .
Przewodniczqcy T.Lato odpowiadarLe jest .

Radny K.Grabowski  pyta dalej  czy wykonano 4 poletka planowane do

rea l i zacJ i  na  rok  ub leg lY
pyta czy wnioski Konisji Rad.y byly ponownie rozpatrzone przez Latzq¡d.

Pan l" .Konleczyr iskf  -SD:w imieniu mieszkaráców Piaskówrktórych interes

zostal naruszony w zwi 1zku z lokalizacJq obwodnlcy zTo|ylen do

Rady MieJsk leJ  p ismo.

Je2e11 dziaslal  sprawa ta ni-e bqdzie przez Radq rozpatrzonarczy

mog€ otrzymaó informavJq ,kledy zostanie rozpatrzonarczy mogq

otrzymaó lnforrnacJe, kiedy zostanfe rozpat'rzona.
Frzewodn lczqcy  T .La to  odpowiadar |e  na  sesJ i  nas tqpne j  oko lo  10 .O6.br ,

pan M.Konieczyúski lwnioslem o zTo|enie mandatu radnego I rezygnacie

z funkcJi Przewodnlczqcego Rady 2r5 tygodnia temu.Usadanienie

Panu Przewodniczqcemu podalem.Czy pan podjqt  decyzJqr je2el l  n ie to

bqdzie nadany bfeg sprawie 1 bedzle to sprahta karna.
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Burmistrz:by1lémy przed chwl lq éwiadakamf groáby karalneJ.

Pan.M.Konleczyriskl:aby pan Burmistrz wystqpll do wladz Éledczych

o przeprov¡adzenie dochodzenla.
Przewod.nlczqcy RadY oglosil 15 mfnutowq przefwQo

Wznowlenie obrad.
Przewodniczqcy KomlsJl Rady podaJq oplnie hrypracowane przez KomfsJe

dotyczqce przedrnlotoweJ sprat^ry:

KomlsJa Rolnictwa i  Leénictwa -oplnia pozytywna,

KomlsJa Bud2eturGospodarki  i  Mienia -  opinia pozytywnarwnosi  o posze-

rzenle $ 1 pkt 1 o placówki kultury I sportu,

KomlsJa Porzqdku fubl lcznego -komfsja zglosl la wlasnq propozycJqraby

cenq wody w $ 1 pkt  1 obni |yé do kwoty 1.5OO 27.
Radna D.Kiwiorska zglos1la w lmieniu KonisJl  Porzqdku R¡bl Ícznego

o unleszczenie budynku Urzqdu Rejonowego w plerwszeJ grupie w/g

stawkl  $ 1 pkt  l .UrzEd Rejonowy nle moZe zamknqó wody.Bqdzle to kwota
d la  u rzqdu oko lo  4OO tys .z7 .

W budynku naszym niesci  s iq takáe USCrza co n1e obclqZany Urzqdu

MteJsk iego.

Radny A.Cleslel ,ski ;  Jeáel i  Urzqd Rejonowy wniesiemy do pkt  1 to zaraz

wniosq o zmnieJszenle stawek inne lnstytucJe.

Radny K.Grabowskf prosl o rozstrzygntecle sprawyraby n1e plació

za wodq od dzieckarktóre raieszka poza Jqdrzejo¡/en w internacie czy

akademl.ku.

Klerownik Uaktradu Wodoci1gów i  KanlalzacJi :sq ca?e siecl  i  obszary

osiedl l ,  które nie stanowlq wlasnoÉci  WPWIK.Brakuje wod.omierzY ts4
ustalone ryczalty.Ja nle noge indywidualnfe reagowaó na to co mówl

Prezes Spóldzie1nl .Jestem za tymraby wodomierze byly instalowan€o

Radca prawny l{.Gajewski : z punktu wldzenla prawnego jest albo wodo-

mlerz ,  a lbo  rozJ . i  czen ie  szacunkowe.

Burmls t rz ¡  sq  peune odc lnk i  s iec f rgdz le  nas tqpu je  roz l i czen le  n iqdzy

na¡emcq{968 l l t " t rz "  spó}dz ie ln ia  pob ie ra  na le2noéc l  za  wodq za  osoby ,

które nie mieszkaJq Jest to sprawq Spóldzielni .
Klerownlk Saj tyna: je2e11 Jest to prywatny odbiorca zgodnie z przepisem

10 m-cy  n ie  p lac i  za  wodq.
Radna B. Koclszewska- l fus1al-Komisja Zdrowla,  Oplekl  Spolecznej

i 0chrony Srodowlska podejmowala ten probl.em I stoi na stanowiskur2e
powf.nno sf  q p?acié za torco s iq zu?yJe. l l /odomierze trzeba koniecznie

zainstalowaó.

Burmlstrz zwraca slq o akceptacJq ceny zaproponowanej p?zez Zarzqd.
Przy przyJQcS.u ceny 1.5OO zt  ,^  ^5 wody nie bQdzte mo2lfwe zreal izowa-

nie zadañ..ro których nówi l  p.Saj tyna.
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Burmistrz Jest zdanlar2e cena zaproponowana przez Zarz4d Jest cenq

wlaÉciwqr iest  cenq nthszq niL w innych gminach.

Kwota 1.9OO o- zt  jest  stosunkowo nl .ewielkq do potrzeb jakie nas

c  ze  kaJq.
Sekretarz obrad przedstawl l  opiniq NSZZttSol idarnoÉótt  w przedmiotoweJ

s p r a w i e .

/p isemna opini  a w zalqczeniu do protokí lu/ .

R.ada 13 ?osami ¡przy 4 przeciw i. 2 glosach wstrzymujqcych siq zaakcep-

towata  cenq 1 .9OO.-z1*  za  1  n3  wodY.

l{niosek o uwzglqdnlenle placówek ku}tury i sportu w $ 1 pkt 1

projektu uchwaly przyJqto 1O glosamlrprzy 7 przeciw 1 4 glosach

wst rzymujqcych s iq .

Wnlosek o uwzglqdnienle budynku admninistracJi  rzqdoweJ w $ 1 pkt  1

proJektu uchr,;a?y przyjqto 11 glosaml ¡przY J przeclw i J wstrzynuiq-

c y c h  s i q ,
Rada 9 glosarni  za ¡F"zY 4 przeciw i  I  wstrzymujqcych siq uzglqdnl la

budynki  sEdurprokuratury 1 pol ic j l  w $ 1 pkt  1 projektu przedmlotowej

uchwaly.

Burmistrz wniós} o rozrzeszenle $' 1 pkt 1 proJektu uchwaly o budynek

adrni .n istrac j i  samorzqdowej.

Wniosek zostal  przyJqty JednogloÉnie.
Rada 17 glosani  p?zy 2 glosach przeciw powziqla uchwalq nr

XXVII/1 5A/92 w sprawle ustalenla oplat za dostarczanie wody I odpro-

wadzanie Écieków.

/uchwa?a nr xXVrT/15o/92 w zalEczenlu d'o protokóbuf .

Ad'10. Sprawq l lkwidacj l  Przed.szkola nr 1 referuje Klerownik
wydzialu organlzacyjnego i spraw obywatelskich mgr A.stawecka.
Radnl otrzymali proJekt uchwaly w przedmiotowej sprawie,
W dyskusJ l  g?os  zabra l l :
Radna B.Kociszewska-I ' t r rs ia l :  Jestem za tymraby dzleci  przenleÉé.
W ubleglym roku wtroZone byly wysokfe plenlqdze na remont budynku
przedszkola.  ren budynek Jest w doéé dobrym stanie i  tam mo2e byé
ochronka tczY dom dzlennego pobyturale btdzie to wlasnoÉclq paraf i i .
Radny L.Maksalon ¡,za :. ikwidacJq tego obiektu idq sprawy zwolnienia
kj . lkunastu osób.PozostaJe vr ie le mlejsc w przedszkolachrbqdzlemy rnleé
wlele wolnych mieJsc w szkolach.
Kierownlk A. Stawecka poinformowla Radqr2e Komisja BudieturGospodarkf
i Mienla nie wniosla zastrze|eú do proJektu uchwaly.
Polnformow?a tak2e ,2e w pob112u likwidowanego przed.szkola znajduje
81e rrzedszkole nr J posiadajqce J5 wolnych miejscrgd.zie bqdzie no2na
dz iec l  p fzen ieéó.
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Rada 16 gtrosami przy 1 glosle przeciw powziqla uchwalq nTXXVIT/151/gZ

r^r sprawfe l ikwidacJl Przedszkola nr 1 mieszczqcego siq w budynku

Parafl i fuf qteJ TróJcy w Jtd.rzeJowfe.

/uchwatra nr XXVIT/151/gZ w za?qczeniu do protokóLu/.

Sprawq polqczenia Przedszkoll nr 2 t 5 referuje Kierownik
Wydzlalu OrganizacyJnego 1 Spraw Obywatelskich mgr A.Staweeka.
Radnl otrzymall proJekt przedmiotoweJ uchwaly.
h dyskusj l  g los zabral i :

radny L.Maksalon:trzeba bqdzle Jednq osobq pozbawfé stolka dyrektor-

skiego.Wszyscy dyrektorzy przedszkoli bqdq odwolanl z moay prawa

i bqdq przeprowadzane konkursy.
Radna E.Podsladlaiczy osoba ,która za 2 lata odchodzl  na emeryturq

n le  dos tan ie  p racy .

Maksalon-Naczelnik Oddzialu Zauriejscowego Kuratorlum Oá,riaty
w Jqdrzejowiei ezy ten dyrektor dotrwa do emerytury na stolku dyrekto
- rsk i rn r tego n le  w iem.

Radny ^.Grabowskt¡  przypomlnamr2e sprawa polqczenia tych przedszkol i

1 utworzenle jednej dyrekcjl to byl mój wniosek zgT.oszony w roku
ubleglym.

Rada 1/ glosami przy 3 wstrzymujqcych slq powzlqla uchwalq nr
XXVIf /152/92 w sprawle polqczenfa Przedszkola nr 2 oraz Przedszkola

nr 5 i utworzenie jednego Przedszkola nr 2.

/ uchwala nr XXVfI/152/92 w zal4czeniu d.o protokó?u/.

Ad.11. Referuje ngr l ' / .Trzcina -Kierownik Urzqdu Rejonowego
w J tdrze jowle .

/wystqpienie w za}e,ezeniu do protokóLu/ .
W dyskus j i  g los  zabra l l :
Radny W.Kuémie?z.. iak wiadomo funkcjonuje i  zatrudnia ludzi  sektor
prywatny ¡czY jest  wiadono kierownikowir2e prywatni  zatrudniajq pracow
-n ików na 1  /2  rokura  póán ie j  i ch  zwa ln ia je raby  n ie  p lac ió  podatku .
Prosi l  o zalnteresowanie s ie tymi sprawami.
Kierolrn: ik Llrzedu ReJonowego ngr W.Trzcina: je2e1i  chodzi  o Radq Zatrud..
nlenia móg?by byó przedstawiciel  reprezentujqcy sesktor prywatny,
w naszym rejonie przewa2a sektor paústwowy.stqd taki sklad Rady.
Rejonowa Rada Zatrudnj"enla wedtrug ustawy mo2e l iczyó ty lko 12 osób.
R.adna E.Podsiadla:czy ze strony Rejonowego Blura Pracy prowadzone sE
kont ro le rbo  do  nas  doc ie raJq s luchyr2e sq  osobyrk tó re  pob le ra jq
zasi lek i  pracuJq u prywaciarzarco wedlug przepisów jest  n ie legalne.
Kierownik mgr Trzcina: sam uczestnlczylem w takieJ kontrol i  w 4
mieJscowoÉciach I  n le stwlerdzt l lémy taklch przypadków.Taki  przypad,ek
stwlerdzqno we Wloszczowle.
3-adny K.Grabowski pyta kto mógl weJÉó w sklad Rejonowej Rady Zatrud-
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n ien ia rczy  jes t  na  to  ob l iga tory jny  zapfs .
Pyta jakie sq kompetencje teJ Rady.

Kierownik mgr Trzclna wyjaÉn1 aríe przewodnlczqcym ReJonowej Rady
ZatrudnLenia . iest  k lerownlk Urzqdu ReJonowegorpozostale osoby to
kandydacl ,  których powola WoJewoda.
idynienll kompetencJe Rejonowej Rady ZatrudnlenÍa.
Radny W.Kuénlerz:  t 'oeenyroplniet t  takie zzeczy byly od latrwlaáciwle
to te Rady Zatrudnlenia sq nlepotrzebnerto sE stare przeZytklr jest

to twór nieudany noweJ admini.stracJi paristwoweJ.

Burmlstrz:w teJ chwl11 znaleÉLfémy sf€ w tym punkci .erktóry wymaga

od Rady pewnych decyzJl.Ekspertyzy s4 przygotowywane przez specja-
1lstów.Tego rodzaJu f i rm jest  bardzo wlele.Jest  ty lko problem wyboru
okreélenia kierunku restrukturyzacJi. w danym terenlergd.zie ludzie,
ktírzy tracq prace powlnnl byó zatrudnienf.W jaklch warunkach mo2na
stworzyé 1n zatrudnlenie.

Jestem w teJ chwi l i  w t rakcie prowadzenla rozmów z paniqrktóra l ryko-
nala takq ekspertyzq d1a miasta Starachov¡ lc.Taka ekspertyza kosztuJe
kl l .ka m1n zlotych.
Rada przyJqla lnformacJq do zatwierdzajqceJ wfadornoéci .

Problemy opiekl spoleczneJ referuJe p.Chabior -Kierownik

Oérodka Pomocy SpoleczneJ.

/r*ystqpienie w za?a,czenlu do protokótu/.
W dyskus j i  g los  zabra l l :
RadnY A.C ies te lsk l :wed lug  mnie  Oérodek  Op lek i  Spo leczneJ  n le  ma Zad. -
ne. i  kontrol l .Jedna rodzlna w l , Í r r ichowle wziqla 5 mln zt  z opieki
spoleczneJ na remont dachu.Rernontu nle wykonano i nikt ich nie skontr
rolowal.F6dal  k l lka lnnych przykladów.

Kierownlk Chabior wyJaénia :  n ie ma tak wysokleJ zapomogi /5 nln zZ/.
Je2e11 ktoé dostal  zapomogQ celowq Jest to zapomaga kwartalna.
Zas i l k i  ceLowe udz ie lane sE n ie  zawsze w te j  sameJ wysokoéc l .¿as i tk i
ce lowe da je  s lQ na  okreé lony  ce l .oczywi6c ie  mo2e zdarzyó  s iq r ie
1r ;dz ie  nas  ok lamuJq.
trzewodnicza,cy 

Rady :radny ciesiel-ski  zglosi  s ie do p.k ierownlk
Oérodka Pomocy Spo?eczneJraby omówió dokladnie poruszone przez rad.ne-
go sprawy.

Rada informacJe przyJqla do zatwierdzaJqcej  wiadomoÉci.
4d.12. ReferuJe Zastqpca Burmistrza.

W dyskusJl  g?os zabral l :
Radna B.Koclszewska-Pluslalpyta kledy bgdq zawierane umowy z dzier2aw'

c a m i .



1 0 _

Zastqpca Burmistrza odpowladar2e od dnia 1 czerwca br.zawarte zos-

tanq nowe umowy na czas okreélony lub nieokre6lony.

Radny K.Grabowski :czy podwy2szaJqc czynsze dzier2awne handlowcon

brano pod uwagE handlowców wyrywkowo czy kompleksowornp.

sklep w rynku RSP lLaskówrsklep mleczarskl w rynklrkwl.aciarnia przy

budynku komunlanym przy ul.Przypkowski€sorkiosk obok bloku Fermentow-

nl Tytoniu.

Zastqpca Burmlstrza vryjaÉniar2e wymieniony przyklady n1e stanowlq

gruntu komunlanego.
Zarz4d zastanawial  s ig nad tq sytuacJq.Nie da slq Jednak wykluczyérLe

Spótdzielnla Lasków bqdzie mieé ten grunt na wlasnoÉó.
Radny K.Grabowskl:Zastepca Burmistrza podalrLe przy wycenie stawki

dzteráavrneJ p.Maleszy brano pod uwage.rLe sprzedaJe artykuly pÍerwszej

potrzeby roraz wysokl przetarg i ustaLono mu stawkq 2OO tys.zl ,^ *2.

WyJaÉnlenia w teJ kwestÍ  udzlela Zastqpca Burmistrza.

Radny K.Grabowskl pyta czy by?. ogloszony przetarg na sklep

pana Abranowicza przy ul.Glowackl€goreraz sklep po byleJ aptece p"zy

u l .  K o É c i e 1 n e J .

WyJaÉnienla udziela Zastepca Burrnistrza,  nastqpujqco:

sklep na ul .KoéclelneJ Jest dzler2awiony przez NSZZ"SoIÍdarnoÉétt .

Przewodniczacy Rady stwlerdzar|e by}. organizowany przetarg na ten

skleprbyl to sklep Zvtl4zku Zawodowego rfSolldarnoÉó i daleJ Jest
prowadzony p"zez ten Zwiqzek.
Radna B.Ro!u1ska zabrala glos odnoÉnie sklepu pana Abramowlcza

wyjaÉniaJqc rLe by?. to lokalrktóry znajdowa? siq w zlym stanie technfc:
-nyn,Pan Abranowicz wykonal renont systemem gospodarczymrma umo$tq

najrnu na csas okreÉlony i  na takiej  zasadzie jest  najencq.

Burrnistrz Banesik:1akd.e prywatne zostaly zwolnione I na zasadzie

wyrenontowania we wlasnym zakresie zostaly wydzier2awione.Z tych

Lokal l  na przetarg skierowano ty lko t rzy lokaLe.Zarz4d kierowal s iq

warunkami w jakich zostaly one przejqte.Dokonano bardzo szczegóLoweJ

anal izy i  przel iczenla koszteów remontu.ZarzEd doszedt do wnioskur2e
je2e1i  ktoé poczynl l  tak wysokle naklady musi  mieó ulge w czynszu.
We wszystkich lnnych przypadkach,gdzle naktrady byly dokonanerale nie

tak  wysoko n ie  uwzg lEdn lonoo
hllqczyly siq tak2e w te sprawy równie2 argumenty spoleczne.Sq to
przypadklr?e ci  ludzle od lat  dzierZawiq lokale i  jeZel i  ktoé ma

rok lub dwa lata do emerytury nle mo2na inaczej traktowaé.
Sprawa Laskowa ,nie jest to grunt komunalny.Grunt ten prawnie zostal
przekazany w u2ytkowanie 1 gmina nle mo2e pobieraó oplat .
Dotyczy to tak2e klosku mleczarskiego.
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Radny K.Grabowskl pyta jaki ezynsz pobiera gmina od powierzchnl

dzier2awioneJ wewnqtrz lokalu.

r i ty jaÉnia Zastqpca Burmlstrza.

Radny K.Grabowskl wnosl o ponowne^rozpatrzenie stawkl dzier2awnej

d la  pana Maleszy  /zaa  tys .z l  .a  mt / .

Radna B.Koclszewska- l t fusial  :wniosek o odwotani  e ZarzEdu MieJskÍego

byl  moim wnioskiemrnle popieram tego Zarz4du za takle podejmowanie

decyzJi  i  daleJ podtrzymuJq wniosek o jego odwolanie ,chocia2 z góry

wiem, 2e zostanq przeglosowana.

Nle zagadzam slq z tynrZe^skleFy placq czynsz od pot+ierzchni  wew-

nqtrz loka11 50 tys.zo- vr¿ ,a pan Malesza ma ptació 200 tys.z l  za
t

m' powierzchnl  na zewnEtrz.Nie zgadzan slq takZe z tymrZe pana

Abramowicza naleZy zwolnió od placenla du2ego czynszurponiewaZ jest

to nleuzasadnlone.
Radna G.Pelka:zaskoczyla rnnie sprawa RSP Laskówr|e mogq staó siq

wtaÉcic ie lami ,wledzqcr2e RSP Lasków mfa? wydanq warunkowq decyzJq

1 okal i  zacyJnq.
Radna D.Kiwiorska przedstawla opinlq Komisj i  Porzqdku fubl lcznego

w przedmiotoweJ sprawie.Komisja poplera ostatecznq decyzjq Zarzqdu

wszystkfm dzLer2awcon nal iczyó czynsz w wysokoÉcl  5A tys.  zZ ,^ ^2

powierzchnl .

Radny W.Woán1ak pyta do czyJeJ kompetemcJi  naleáy ustalanie oplat .

Radca prawyra UM odpowiadar2e Jest to kompetencja ZarzEdu Mlejskiego.

Radny W.Woániak 2,, ' 'raca sie z zapytanlem ¡czy Rada wyra2a pozytywnq

opiniq odnoénfe stawek dzler2awnych ustalonych p?zez Zarz7d .
Rar ina B.Rogulska:rozumlem z teJ dyskusj l r2e Rada nle ma zastrzeíei ' t

do pozostalych stawek ty lko do stawkl  czynszu ustalonej  d1a pana

l1a1eszy.D1a mnle Jest  n1e jasnq sprawq rdlaczego ta stawka jest  tak

wygórowana.Jest to w moirn okrqgu wyborczym.ProponuJe rabY Jeszcze
nle zatwlerdzaé stawkl  czynszu dla pana Plaleszyrponlewa2 200 tys.z l

za m' powlerzchnÍ jest  to cena szokujqca i  krzywdz4ca.

Burmlstrzts4dzqráe Rada wniosek Zarz1du podejmie w formie oplnil
pozytywneJ 1ub negatyrrrneJ.

Prawa rynku sq prawarnl.Nle Jest to taka sytuacJar2e ktoú schodzl

z rynkurktóry Jest naJbardzlej oplacalnym miejscem handlowyrn.

Na Osóedlu Lrzypkowskiego sq tereny handlowe ,które wynaJmuje

Spóldzfelnla MieszkanÍowa nle w drodze przetargu.

Je2e11 nfkt  n ie chce slq przenleÉ z rynku to znaczyr2e mu siq oplaca
handlowaó w rgnkura Je2e11 mu slq oplaca musl  ponleéó wiqksze

kosz ty .
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Radna D,Klwlorska stawla formalny hrnlosek o zanknj.qcie dyskusjl

i  przegtosowanie wnlosku.

Rada 7 glosaml za przy 6 przeciw I 5 glosach wstrzymuJqcych siq
pozytyvrnie zaoplniowa?a stawkl dzler2awne dla handl.owców ustalone
p?zez Zarzqd Ivliejski .
Ad .1J .  Referu je  Burmls t rz .
Na ostaniej  sesJl  pan Siwiec stwlerdzi l ráe WPEC bqdzie Jeszcze pra-

cowaó trzy ur ieslqce rco jest  n ieprawdq.WPEC zostal  podzlelony

gmi.nom 30 kwletnia br.Na skutek oddalenie projektu proponowanej

formy przeJqcia Zakladu Energetykl Cfeplnej zostallémy w trudneJ
sytuacJt.Zarz1d ponownie analizowal sprar,{q i nle zmleni} swojego

stanowfska.Zarzqd zwraca siq ponownie do Rady o uchwaLenie uchwaty
w teJ formie w jakieJ zostala przedstawiona 29.04.br.
Burmistrz przedstawla proJekt uchwaly w przedmlotowej sprawJ.e.
Pan Siwiec: ja nikogo nle wprowadzl lern w blqdrw dnlu J0,04.br.
Bur¡nlstrz Zagala nie byl zobowlqzany do podplsania protokó}u przejg-

cia.Na posiedzeniu Zarz4du w l fstopadzie ub.roku przy udziale
pana Blaszklewicza i moj.m byla spisana umowa ,ja dzialalem r, '¡ poÉpie-

chu.

Oszczqdnoéé 570 mln zl nie Jset prawdq.

Zastqpca Burmistrza:Ja pragne przyponnieó panu Sfwcowlr2e radni sq

kolejno r'rprowadzanl w b?qd.Byla to rozmowa przy udziale kLerownika
Bitnerowskiego.Z chwi lq nieprzejqcia przez Radq majqtku WoJewoda

wystqpi na drogq sqdowq.
Kierownik Bl tnerowskf :  ja nie ty lko zaéwiadczqrale muszq powledzieé,

2e decyzJe ju2 byly podpisane.

Rada 11 glosaml p?zy 1 glosie przeciw i  4 gl .osach wstrzymuJqcych siq
powziqla uchwalq nr \XV]j,/15j/gZ w sprawie przekazania Rejonowemu
Przedslqblorstwu Gospodarki KomunalneJ i I{ ieszkanloweJ w J$drzejowle
Zakladu Energetyki CieplneJ w JqdrzeJowle.

/uchwala nr XXVfI/lSZ/gz w zat|czeniu do protokóLu/.

Ad.14. Rada Jednogloénie przyJqla informacjq o pracy Zarzqdu
MieJsk iego mledzy  ses jaml .

4d.15. Rada JednogloÉnie przyJqla informacJgo real izacJi
uchwal podjqtych na poprzednlej  sesj l .

/ lnfornacje w zaTaczeniu do protokólu/.

Ad.16. R.adny St.Baraúskl w imieniu wlasnym I mieszkaúców
Kopanin podziqkowal za wykonanle drogf I poinformowalr2e koszt tej
budoury nie przekroczyl J0 mln 21.
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Nastqpnie Burmistrz przedstawl? proJekt uchwaly w sprawie uchwaLenia

planu finaneowo-rzeczowego Miejsko-Gmfnnego F\rnd,uszu SocJalnego Wsi

na 1992 rok.
Frzewodniczqcy KomisJi  CéwiatyrKul tury i  Sportu poinformowalr2e

projekt uchwaly zostaZ pozytywnle zaopiniowany pTzez KomisJQ.

Prosll o przeznaczenie dla Szkoly PodstawoweJ w ZagaJu kwoty na

dof lnansowanie wyjazd.u dzieci  na koleJne el lmacJerktóre na Cwóch

koleJnych zawodach uzyskaly wysokq lokatq.

Fanl G.Chabior klerownik Oérodka Pomocy Spo?.ecznej zadeklarowaZa

pleniEdze na ten celrponlewaZ oérodek posiada plenlqdze na dof inan-

sowanle najubo2szych rodzin.

Rad.ny K.Grabowskl:w zeszlym roku przeznaczytiémy pev¡nq kwotQ na

zakup butów 1 strogu d1a Zespolu Ludowego w Jaslonnfe.Pieniqdze te

prawdopodobnle wykorzystaly kótrka rolnj.cze.
Radna G.Pelka:tak s le skladar2e jestem przewodniczqcq KGW i  p ieniq-

dze zostaly wykorzystane przez KGlIrbo takie bylo ich przeznaczenl.e.

Radny hl .Woánlak:  nestqpi lo pewne nieporozumienlerna skutek czyjegoÉ

niedopatrzenla zespó} ten nie otrzymal pieniqdzy stqd taka propozy-

cJaraby przeznaczyó 5 n1n zl  spelniaJqc ubleglorocznq obietnicq.

Radny St.Bararlski pyta jak zosta?.o rozdysponowane ' l2O mln zl przez-

naczone w ubleglyrn roku na szkoly t ¡ leJskle.

Radny L.ZaJ4c:zglaszalem wniosek o remont drogl w Jasionnie i Hólce,

czy remont ten b€dzie robiony.
Burmlstrz r:dziela radnym vryJaÉnieú 1 wnosl o przyJqcle projektu uchw¿
-}y w omawianeJ sprawle.
Rada 16 glosaml za przy 1 glosie wstrzymuJqcym sie powzlqla uchwalq

nr XXVff /154/92 w sprawl.e uchwalenla planu flnansowQ-TZeQZowego

MieJsko-Gmfnnego F\rnduszu SocJalnego Ws1 na 1992 r.

/uchwata nr XXVII/l>4/gZ w zal4czenlu do protokóhu/.
Wiceprzewodnlczqcy Rady G.Siewiorek poinformowal Radq rLe w dnlu

18 maJa br,  KomlsJa Porzqdku Rrbl i .cznego odbyla posiedzenlerna

którym wnloskowano o zakup 4 kamlzelek ln¡loodpornych I paliwa d1a

m i e j s c o w e j  p o l i c J i .

Nastqpnle Burmistrz przedstawi.l qmiki prac Komlsii

powotaneJ do zbadanla sprawy budovry szkoly w Skroniowle.

Poinformowatrr2e z przeprowadzonej kontrolt wynlkaráe wykonawca zawy-

2a rachunklr je2el l  chodzl  o aspekt technj .czny stwferdzono uglqcie

belek noénych stropu I  p lqtra.

Radny A.eleslelskfpyta Jak wyglqda sprawa budowy drogl w lonichowle.

lr'y¡atrla Zastqpca Burmlstrza.Faktycznie mamy przyznaJJ;e 1OO m1n z1

na ten ce1rpleniqdze te sq defakto na paplerze.
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Poinformov¡at Radq ríe przyznano tak2e pleniqdze na budowg mostu na

Wanac ie .
Radny K.Grabowski :otrzymalem lnterwencJq z ul.Kil iúskiego dotyczqcq

budowy ogrodzenla dzialki przy ul.Dygasiúsklego przez panlq

Helenq Lange.stat na JakleJ podstawie wydano zezwolenie na ogrodze-

n l e  t e j  d z l a l k l ,

Zastqpca Burmlstrza: nie udzlelano tej pani 2adnego zezwolenia na

budowq, jeLell uwa2acie paústworíe jest eoé nieprawj.dlowo lnformujqt

2e przysluguJe zaskar2enie decyzJf do Sqdu.

fnteresant; plsaliémy w tej sprawfe tak2e do htoJewody i dotqd nie

otrzynall Ény odpowled2i.Pan Abranowlcz powiedziaTráe sprawa bEdzie

wstrzymana do czasu uprawomocnienia decyzji.To wszystko jest bez-

prawle.
Zastqpca Burnistrza: z paniq Lange rozmawialem tylko razrgrunty któ-

re grodzi  sq Jej  wtrasnoÉciq.

fnteresant:dlaczego lamie praworja nogq pól  ogrodu odstqpió te j  panl

ale niech wszystkle sprawy w Jtdrzejowle odbywaJq s19 sprawiedl iwie.

Radny K.Grabowskl pyta dlaczego zainteresowanl zostali wyproszeni

z pokoJu i co na budowie tej panl robil pracownik UM pan Olszak.

Burmistrz:paústwo nlewlaÉciwie zachowyurall siq w pokoju Zast€pcy

i zostalem poproszony w teJ sprawierpañstwo zostali poinformowanl,

2e je2e11 jest  spór o wlasnoÉó od tego jest  droga sqdowa.

Dla mnie nie jest  wladono r2e pracownicy Urzqdu byl i  na mieJscu

budowy.
Je2e11 jest  to samowola budowlana wszystkie koszty sqd zasaqdzí.

Radny K.ürabowski pyta czy Zarzqd podejrnle kroki o odzyskanie

60 mfn zl przeznaczonych na budowq kanatu sanitarnego ¡czY ktoé za

to odpowie.

Pan Teoffl Sqk-ChwaÉcicie- 6 lat temu byla w palcrie budowa drogJ.

Czarnocice-Wólka.Droga ta nie zostatra wykonana,Drog" na Wólce jest

w z lyn  s tan le  ,n ie  da  s iq  p rze jechaórpros i l  o  p ien iQdze na  ten  ce1.

Proslt tak2e o 2O n1n z! na zakup uraterialów na remont szkoly

w Chwaécicachrrobociznq mieszkancy wykonajq we wlasnym zakresie.

Radny St.Baraúskl proponowal sprawq tq odloZyó do nastqpnej sesjit

na któreJ bQdzle dzielone 110 m1n nadwy2ki dla wsi rprzeznaczymy
z tych  p len iedzy .
dada wnioesk przyjqla Jed.nogtoÉnie.
Ittrastqpnle Bur¡nistrz udzieli l  wyjaÉnienfa na zapytanie radnego

K.Grabowsklego.
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Zarzqd zamierza podJqó odpowlednle kroki .Urzqd wydal  decyziq na

budowq domu na kanale sanitarnyrn. Jest tu hlvestia róZnorakie j odpo-

wiedzlalnoéc1 prawnej .Zarzqd podJql  ju2 pewne kroki .Osoba poszkodo-

wana z catq ÉuiadomoÉclq budowala na kanale sanitarnym.

Poinformowal przy tym ,2e w miQdzy czasie byly 3 -4 amnest ie.

Ad.17. ze wzglqdu na wyczerpanie porzqdku dziennego

Irzewodnlcz4cy Rady l i ie jskieJ o godz.1735 zamknql obrad.y XXVII  sesJi

Rady lq i "3sk leJ .

obrad: Przewodnicz

Xz---' Rady Miejski y Jqdrzejowle

ksa

\'$ 
'
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